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P R O T O K Ó Ł Nr VIII/15 
z obrad VIII Sesji Rady Gminy Stara Biała, 

która odbyła się w dniu 30 września 2015 r. 
 

 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2015 r. oraz 

informacja o wykonaniu planu finansowego samorządowych instytucji kultury. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 40/IV/15 z dnia 19 marca 2015 r. 

w sprawie przekazania do realizacji Powiatowi Płockiemu zadania publicznego 
dotyczącego transportu uczniów niepełnosprawnych z terenu gminy Stara Biała do 
Zespołu Szkół Specjalnych w Goślicach. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową na 2015 rok. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Okręgowego w Płocku – 

Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych, na kadencję lat 2016 – 2019. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Płocku – 

III Wydział Rodzinny i Nieletnich, na kadencję lat 2016 – 2019. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Płocku – 

Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych, na kadencję lat 2016 – 2019. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programów rozwoju opracowanych w ramach 

projektu pn. „Współpraca w ramach Obszaru Funkcjonalnego Aglomeracji Płockiej 
kluczem do zintegrowanego rozwoju subregionu” współfinansowanego w ramach 
Programu Operacyjnego Pomoc Techniczna 2007 – 2013. Załączniki do projektu 
uchwały są dostępne na stronie internetowej przy zaproszeniu na sesję oraz 
w wersji papierowej w pokoju nr 5 Urzędu Gminy. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do opracowania 
i wdrażania planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Stara Biała. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla linii 400 kV. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Statucie Gminy Stara Biała. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Statucie Sołectwa. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ciągowi pieszemu w miejscowościach 

Stare Proboszczewice i Nowe Proboszczewice. 
19. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Stara Biała do realizacji projektu 

partnerskiego pn. „Regionalne partnerstwo samorządów Mazowsza dla aktywizacji 
społeczeństwa informacyjnego w zakresie e-administracji i geoinformacji” (Projekt 
ASI). 

20. Zapytania i wolne wnioski. 
21. Zakończenie obrad.                 
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VIII Sesja Rady Gminy Stara Biała odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. Rozpoczęła 
się o godz.9.03 i zakończyła o godz. 13.45. 

Listy obecności w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 1.  
Sesję otworzył i przewodniczył jej Wojciech Żółtowski – Przewodniczący Rady Gminy. 
Stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 14 radnych co stanowi quorum, 
wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Na sesję Rady 
Gminy nie przybył radny Jan Sieradzki. 
Przewodniczący Rady przywitał wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, Wójta, 
sołtysów i zaproszonych gości, w tym sołtysa nowo utworzonego sołectwa Ogorzelice Panią 
Janinę Antoszkiewicz. 

Ad. 2.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali  projekt porządku 
obrad. Zapytał, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad. 
Wójt złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad, tj. po punkcie 18 wprowadzenie punktu 19: 
„ Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Stara Biała do realizacji projektu 
partnerskiego pn. <Regionalne partnerstwo samorządów Mazowsza dla aktywizacji 
społeczeństwa informacyjnego w zakresie e-administracji i geoinformacji> (Projekt ASI)”. 
i odpowiednią zmianę numeracji kolejnych punktów. 
Radny Leszek Majczyna poprosił o umożliwienie wypowiedzenia się przedstawicielom 
Maszewa w punkcie „Zapytania i wolne wnioski”, na co Przewodniczący Rady wyraził zgodę. 
Wobec braku innych wniosków Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad 
zawierający wniosek Wójta. 
 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 14 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosów „za”) przyjęła 
porządek obrad uwzględniający wniosek Wójta i przedstawiający się następująco: 
 
Porządek posiedzenia: 
1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2.   Zatwierdzenie porządku obrad.  
3.   Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2015 r. oraz informacja 

o wykonaniu planu finansowego samorządowych instytucji kultury. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 40/IV/15 z dnia 19 marca 2015 r. 

w sprawie przekazania do realizacji Powiatowi Płockiemu zadania publicznego dotyczącego 
transportu uczniów niepełnosprawnych z terenu gminy Stara Biała do Zespołu Szkół 
Specjalnych w Goślicach. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową na 2015 rok. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Okręgowego w Płocku – Wydział 

Pracy i Ubezpieczeń Społecznych, na kadencję 2016 – 2019. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Płocku – III Wydział 

Rodzinny i Nieletnich, na kadencję 2016 – 2019. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Płocku – Wydział 

Pracy i Ubezpieczeń Społecznych, na kadencję 2016 – 2019. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programów rozwoju opracowanych w ramach projektu 

pn. „Współpraca w ramach Obszaru Funkcjonalnego Aglomeracji Płockiej kluczem do 
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zintegrowanego rozwoju subregionu” współfinansowanego w ramach Programu 
Operacyjnego Pomoc Techniczna 2007 – 2013. Załączniki do projektu uchwały są dostępne 
na stronie internetowej przy zaproszeniu na sesję oraz w wersji papierowej w pokoju nr 5 
Urzędu Gminy. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do opracowania 
i wdrażania Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Stara Biała. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla linii 
400 kV. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Statucie Gminy Stara Biała. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Statucie Sołectwa. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ciągowi pieszemu w miejscowościach Stare 

Proboszczewice i Nowe Proboszczewice. 
19. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Stara Biała do realizacji projektu 

partnerskiego pn. „Regionalne partnerstwo samorządów Mazowsza dla aktywizacji 
społeczeństwa informacyjnego w zakresie e-administracji i geoinformacji” (Projekt ASI). 

20. Zapytania i wolne wnioski. 
21. Zakończenie obrad.            
   
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 
protokołu z posiedzenia VII sesji Rady Gminy. Następnie stwierdził, że do rozpoczęcia sesji 
radni nie wnieśli uwag i zastrzeżeń do protokółu, wobec czego poddał pod głosowanie projekt 
protokółu VII sesji. 
 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 14 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z VII Sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie 
(14 głosów „za”). 
 
Ad. 4. 
Na prośbę Przewodniczącego Rady obecni na sali kandydaci na ławników: Renata 
Woroniecka i Krzysztof Szymański przedstawili się i podali powody, dla których kandydują na tę 
funkcję. 
Wójt Gminy złożył informację o pracach w okresie między sesjami: 
1. Odnosząc się do uchwał Rady Gminy w sprawie wystąpienia ze  Stowarzyszenia Lokalna 

Grupa działania „Aktywni Razem” w Łącku i przystąpienia do Stowarzyszenia Rozwoju 
Ziemi Płockiej w Bielsku Wójt poinformował, że  stowarzyszenia otrzymały  pomoc z urzędu 
marszałkowskiego w kwotach wnioskowanych, więc zmiana przynależności Starej Białej do 
stowarzyszenia nie miała negatywnego wpływu na gminy do  nich należące. Dodał, że w 
najbliższym czasie powinny odbyć się spotkania dotyczące opracowania Lokalnej Strategii 
Rozwoju w ramach lokalnej grupy działania. 

2. Został rozstrzygnięty przetarg i uzyskano pozwolenie na budowę drogi od drogi powiatowej 
do granicy gminy w kierunku Żukowa. Wykonawcą będzie PRD Lipno. W budżecie gminy 
zostały przewidziane wystarczające środki na tę inwestycje. 

3. Do końca października br. powinny zostać wykonane prace związane z montażem 
oświetlenia drogowego. Uzgodniono ze spółką energia oświetlenie, że w okresie letnim 
lampy będą włączane 45 min. po zachodzie słońca i wyłączane 45 min. przed wschodem 
słońca, natomiast w okresie zimowym 30 min. przed i 30 min. po zachodzie słońca. Wójt 
poprosił o informowanie, jeśli lampy będą się włączały lub wyłączały w innym czasie, niż 
powyżej podano. 

4. Od października br. nastąpi kontynuacja rządowego programu budowy dróg lokalnych. W 
ramach tego programu gmina zamierza  złożyć wnioski na budowę  dróg, dla których 
posiadamy prawomocne pozwolenia na budowę.  
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5. Poinformował, że zostało wydane rozporządzenie dotyczące PROW odnośnie możliwości 
budowy dróg na lata 2014 – 2020, w ramach którego gmina będzie się ubiegać o 3 mln zł. 
Następnie Wójt omówił pokrótce kryteria przyjęte przy składaniu wniosków dodając, że na 
niekorzyść naszej gminy działa zbyt wysoki wskaźnik „G”. Dodał, że komisjom Rady Gminy 
zostaną przedstawione potrzeby w zakresie budowy dróg gminnych, tak aby można było 
wybrać najbardziej potrzebne i wprowadzić ich realizację do budżetu gminy. 

6. Poinformował, że komisje Rady Gminy wypowiedziały się w sprawie wniosków do budżetu 
na 2016 rok. 

7. Wójt poinformował, że kuchnia w przedszkolu w Nowych Proboszczewicach obecnie 
przygotowuje ok. 180 posiłków dziennie dla dzieci z przedszkola w Nowych 
Proboszczewicach i w Wyszynie. Od 14 września są dodatkowo wydawane posiłki dla około 
100 dzieci dożywianych w ramach  programu dożywiania realizowanego poprzez GOPS. Od 
jutra przewidziano również wydawanie około 120 – 130 obiadów komercyjnych, tj. 
pełnopłatnych dla uczniów klas I – III. Będzie to więc ogółem ok. 450 obiadów dziennie, co 
wymaga bardzo sprawnej pracy kuchni, szybkiego dowozu i wydania. 

8. Przypomniał, że Gmina Stara Biała uczestniczyła w dniu 27 września w Płocku 
w dożynkach wojewódzkich, podczas których Gminna Orkiestra Dęta zapewniła w części 
oprawę muzyczna, za którą zebrała podziękowania. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań do sprawozdania Wójta: 
Radny Marek Moderacki zapytał: 
 Czy 100 obiadów wydawanych w ramach programu realizowanego przez GOPS oraz 

dodatkowo wykupowane przez rodziców pokrywa w pełni zapotrzebowanie na obiady? 
 Jaki jest koszt jednego obiadu? 
Odpowiedź Wójta: 
 Ilość obecnie wydawanych obiadów pokrywa zapotrzebowanie. Jeśli będzie taka możliwość, 

obiady po pełnych kosztach będą mogli kupować nauczyciele i personel przedszkoli. 
Standard obiadów jest taki sam dla wszystkich. 

 Całodzienne wyżywienie w przedszkolu wynosi 7,70 zł i jest to koszt wsadu do kotła, 
natomiast koszt obiadu dla przedszkola wynosi 3,85 zł, a łącznie z transportem do szkół 
  wynosi 5,50 zł. Jest to cena, po której rodzic będzie mógł kupić obiad dla ucznia. 

 
Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 
Ad. 5. 
Przewodniczący poszczególnych komisji złożyli sprawozdania z posiedzeń odbytych 
w okresie między sesjami. 
Komisja Budżetowa spotkała się jeden raz. Przewodniczący Komisji Marek Moderacki,  
omówił tematykę posiedzenia: 
1. Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2015 roku. 
2. Opracowanie wniosków do budżetu na 2016 rok. 
Radni nie mieli pytań do przedstawionego sprawozdania. 
 
Komisja Polityki Społecznej spotkała się jeden raz. Przewodniczący Komisji Hubert 
Murawski omówił tematykę posiedzenia: 
1. Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2015 roku. 
2. Opracowanie wniosków do budżetu na 2016 rok. 
W sprawach różnych Komisja: 
o Pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości na 2016 rok. 
o Pozytywnie zaopiniowała wniosek ZDP w Płocku w sprawie wspólnej realizacji dwóch 

inwestycji. 
o Pozytywnie zaopiniowała wniosek Wiceprzewodniczącego Rady Mariusza 

Downarowicza dotyczący zakupu samochodu strażackiego dla OSP Brwilno. 
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Radni nie mieli pytań do przedstawionego sprawozdania, wobec czego Przewodniczący Rady 
przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. 6.  
Głos zabrali: 
Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Downarowicz: 
 Poprosił Komisję Rewizyjną o pozytywną opinię w sprawie zakupu samochodu bojowego 

dla OSP Brwilno i podziękował pozostałym komisjom za pozytywne zaopiniowanie jego 
prośby. 

 Podziękował Dyrektorowi GOKiS za zorganizowanie pikniku rodzinnego w Brwilnie. 
Zasugerował, aby był on organizowany  corocznie, w ostatnią sobotę czerwca, jako 
zamiennik dla pikniku w Maszewie Dużym. 

Radny Stanisław Antoszkiewicz: 
 Podziękował za utworzenie Sołectwa Ogorzelice i przedstawił pokrótce historię tej 

miejscowości. 
 Wyraził zdanie, że obecnie należy coś zrobić dla tej społeczności, która jest, jego zdaniem, 

trochę zaniedbana. 
Radny Władysław Mikołajczyk: 
 Poprosił radnych powiatu płockiego obecnych na sali o interwencję w sprawie naprawy 

wyrwy w drodze Bronowo Kmiece – Kruszczewo, na pierwszym zakręcie za Bronowem 
Kmiecym. 

Radny Leszek Majczyna: 
 Podziękował Prezesowi Zarządu spółki Gospodarka Komunalna „Stara Biała” sp. z o.o. za 

odpowiedź na interpelację w sprawie przeglądu hydrantów, którą przekaże mieszkańcom do 
wglądu. Poprosił, aby raport w sprawie stanu i oznakowania hydrantów był przedstawiany 
radnym każdego roku. 

 Zapytał, czy coś się zmieniło w sprawie kanalizacji w Ludwikowie. 
Radny Marek Moderacki: 
 Zapytał, czy została wyjaśniona sprawa dróg: betonowej w kierunku byłej firmy „Polandia” 

i drogi wewnętrznej równoległej do niej. Zapytał, w którym miejscu będzie umieszczony 
przystanek autobusowy przewidziany do ustawienia w okolicy skrzyżowania ul. Dobrzyńskiej 
z ul. Zglenickiego. 

Radna Marianna Stawicka: 
 Poprosiła radnych powiatu płockiego o interwencje w sprawie naprawy wyrwy w drodze do 

PWSZ w Nowym Trzepowie. 
 Zaproponowała wspólne z ZDP wycięcie chwastów i krzaków rosnących obok rowu przy 

drodze powiatowej w Nowym Trzepowie. 
 
Prezes Zarządu spółki Gospodarka Komunalna „Stara Biała” sp. z o.o. Jarosław Rydzewski 
poinformował, że jest już prawomocna decyzja środowiskowa w sprawie budowy kanalizacji 
sanitarnej w Ludwikowie i w Wyszynie. Złożony więc został wniosek o decyzję o warunkach 
zabudowy, na którą czas oczekiwania wynosi około 2 m-ce.  
Wójt wyjaśnił, że dwumiesięczny okres oczekiwania na decyzję o warunkach zabudowy wynika 
z konieczności dokonania wszystkich niezbędnych uzgodnień i uzyskania opinii innych 
instytucji. 
Dodał, że Urząd Gminy występuje do ZDP w sprawach naprawy dróg powiatowych zgłoszonych 
przez radnych i z reguły są one załatwiane pozytywnie. 
 
Odpowiedzi Wójta: 
Na sprawy poruszone przez radnego Marka Moderackiego: 
 Odnośnie dróg: wnioski o wydanie zrid-u są obecnie rozpatrywane przez Starostwo 

Powiatowe w Płocku. Decyzje w tej sprawie powinny zostać wydane w ciągu najbliższych 
kilku tygodni. 

 Przystanek w ul. Dobrzyńskiej dla wsiadających w kierunku Płocka będzie nieco bliżej 
Maszewa Dużego niż obecnie. W tym przypadku nie nastąpi zatem żadne utrudnienie dla 
mieszkańców Maszewa Dużego. Niestety, w przypadku przystanku dla wysiadających 
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w kierunku Maszewa Dużego będzie on przesunięty w kierunku Płocka o około 350 – 400 m 
w stosunku do obecnej lokalizacji. Na tym etapie nic nie możemy zrobić. Wystąpimy do KM 
Płock i MZD o lokalizację nowego przystanku przy ul. Zglenickiego tuż za rondem, jadąc 
w kierunku Białej. 

Wójt zapoznał radnych z odpowiedziami, które udzielił na interpelacje radnego Huberta 
Murawskiego: 
 W sprawie zainstalowania sygnalizacji świetlnej dotykowej przy przejściu dla pieszych na 

DW 559 w miejscowości Maszewo Duże na wysokości ulicy Szkolnej. Wójt dodał, że 
wniosek w tej sprawie został kilka lat temu zgłoszony przez radnego Marka Krajewskiego. 
Następnie przedstawił działania Urzędu Gminy podjęte w celu załatwienia tej sprawy, która 
będzie również przedstawiona na posiedzeniach komisji Rady Gminy. 

 W sprawie zainstalowania progów zwalniających na ulicy Szkolnej.  
 Odnośnie osoby z tablicą ze znakiem „Stop” Wójt zauważył, że jest to dobre rozwiązanie na 

przejściach, na których występuje duże natężenie ruchu pieszego. Natomiast przy małym 
ruchu pieszych  takie rozwiązanie odzwyczaja pieszych od zwracania uwagi na ruch na 
drodze przed przejściem przez jezdnię.  Sprawa ta jednak będzie dalej analizowana i nasze 
wnioski zostaną przedstawione Radzie Gminy. 

 
Przewodniczący Rady: 
 Zapytał, jak przedstawia się sprawa budowy chodnika przy ul. Kordeckiego i ul. 

Sienkiewicza w Białej. 
Odpowiedź Wójta: 
 Mamy problem z dostępem do gruntu. Uzgadniamy obecnie z Zarządem dróg powiatowych 

możliwość skorzystania z ustawy specjalnej. Trwają jednak prace projektowe związane z 
budową chodników. Podpisaliśmy również umowę z energą operatorem na przebudowę linii 
energetycznej. 
 

Wiceprzewodniczący rady Mariusz Downarowicz: 
 Poprosił o zajęcie się sprawą uszkodzonego chodnika na wysokości sklepu w Brwilnie. 
 Zauważył, że studzienki kanalizacji deszczowej przy ul. Wrzosowej powinny być gęściej 

rozmieszczone, ponieważ przy obfitym deszczu i z uwagi na rodzaj gruntu nie są w stanie 
odebrać wody. 

Radny Władysław Mikołajczyk: 
 Poprosił o zlikwidowanie dzikiego wysypiska śmieci położonego między ulicami Świerkową 

i Jaśminową w Nowych Proboszczewicach, do którego wrzucane są nie tylko odpady 
komunalne ale i budowlane. 

 
Odpowiedzi Wójta: 
Na sprawy poruszone przez Wiceprzewodniczącego Rady Mariusza Downarowicza: 
 Chodnik istotnie jest uszkodzony, natomiast jest to wynik uszkodzenia przepustu pod 

chodnikiem. Chodnik zostanie naprawiony przed zimą. 
 Na tym etapie realizacji inwestycji nie możemy już nic zrobić. Myślę, że wykonawca projektu 

budowlanego kanalizacji sanitarnej zaprojektował ją zgodnie z zasadami i dobrą praktyką. 
Natomiast, w przypadku gdy okaże się, że gęstość wpustów jest niewystarczająca, 
będziemy musieli się do tego odnieść i ewentualnie wybudować dodatkowe wpusty. 

Na sprawę poruszoną przez radnego Władysława Mikołajczyka: 
 Istotnie, jest to dzikie wysypisko, z którym mamy problem. Jedynym racjonalnym jego 

rozwiązaniem jest rekultywacja wyrobiska. Jest bardzo trudne, albo wręcz niemożliwe 
ustalić dostawcę tych odpadów. W związku z tym będziemy musieli podjąć temat wykonania 
projektu budowlanego rekultywacji i ją zaplanować w najbliższym czasie. Rozeznamy 
również możliwość uzyskania dotacji na ten cel. 

 
Radny Sławomir Dąbrowski: 
 Poprosił o informację na temat gazyfikacji Nowych i Starych Proboszczewic. 
Odpowiedź Wójta: 
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 W 2015 r. planowana jest budowa stacji redukcyjno-pomiarowej i podłączenie gazu do 
„Peklimaru”. Mieszkańcy Starych i Nowych Proboszczewic oraz Ogorzelic zostaną 
poinformowani o możliwości gazyfikacji. W zależności od ich zainteresowania gazownia 
podejmie decyzję, czy budować sieć rozdzielczą w tym kierunku. Wójt zaproponował, aby 
mieszkańcy bloków w Ogorzelicach zainteresowali się możliwością ogrzewania gazowego. 

 
Radny powiatu płockiego Marek Moderacki: 
 Usprawiedliwił swoją nieobecność na poprzedniej sesji Rady Gminy sprawami Rady 

Powiatu wymagającymi jego obecności. 
 Obiecał, że zgłoszone sprawy dotyczące naprawy dróg i wykoszenia rowów przy drogach 

powiatowych zostaną przekazane do właściwych osób. 
 Poinformował, że ostatnia sesja Rady Powiatu była poświęcona suszy i rekompensatom 

z tego tytułu dla rolników. Przedstawił pokrótce kryteria obowiązujące przy przyznawaniu 
tych rekompensat. Dodał, że w skali kraju na 1,2 mln rolników zaledwie 86 ubezpieczyło się 
od suszy. 

 Poinformował, że Rada Powiatu przyjęła program budowy dróg i mostów; dodał, że wiele 
z tych obiektów wymaga remontu. 

 Wyraził opinię, że dobrze się stało, że nie uległo rozwiązaniu Stowarzyszenie Rozwoju 
Ziemi Płockiej. 

 Poinformował, że Rada Powiatu podjęła uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki 1 mln zł 
z NFOŚiGW na rekultywację gruntów w Ciółkowie. Podkreślił ,że koszt, który musi być 
poniesiony, aby grunt wrócił do poprzedniego stanu jest bardzo duży. Wyraził zdanie, że 
winnych tego należy pociągnąć do odpowiedzialności. 

Radny powiatu płockiego Marcin Piotrowski: 
 Poinformował, że każde zapytanie radnych dotyczące spraw będących w gestii Starostwa 

jest rozwiązywane. Zgłoszenia z gminy dotyczące spraw drogowych ZDP załatwia na 
bieżąco. Obiecał, że postara się skontaktować radną Mariannę Stawicką  z ZDP w sprawie 
wykoszenia rowu. 

 Przypomniał pilotowaną przez siebie sprawę budowy rodzinnego domu dziecka 
w Wyszogrodzie, na który Zarząd Powiatu przeznaczył 1 mln zł, w związku z czym 
przybliżyła się możliwość jego powstania. 

 Odnośnie składowiska odpadów poubojowych w Ciółkowie – podkreślił ogromne koszty, 
które powiat musi ponieść, aby przywrócić poprzedni stan gruntów. Dodał, że winnymi są tu 
prywatny przedsiębiorca prowadzący ubojnię i instytucje, które wydały zgodę na tę 
działalność, a potem nie kontrolowały jej skutków. 

  Poinformował, że jest kandydatem w wyborach parlamentarnych i zamierza reprezentować 
interesy mieszkańców małych miejscowości oraz naprawić jakość dyskursu politycznego. 

 
Sołtys Wyszyny Stanisław Wiśniewski poprosił radnych powiatowych o interwencje: 
 W sprawie naprawy wyrwy w drodze w Wyszynie. 
 W sprawie wykoszenia krzewów i drzew w rowach przy drogach powiatowych, m.in. na 

wysokości posesji 24a w Wyszynie. 
Sołtys Ogorzelic Janina Antoszkiewicz: 
 Poprosiła o umieszczenie tablic informacyjnych w Ogorzelicach. 
 Poparła prośbę radnego Stanisława Antoszkiewicza o spowodowanie odtworzenia dróg 

wewnętrznych na osiedlu w Ogorzelicach. 
 Poprosiła o ocieplenie budynku komunalnego przy sklepie w Ogorzelicach.  
Sołtys Brwilna Krzysztof Perkowski: 
 Poprosił o naprawienie uszkodzonego wjazdu z drogi wojewódzkiej w ul. Wiślaną. 
Sołtys Dziarnowa Andrzej Szpiek: 
 Poprosił radnych powiatowych o interwencję w sprawie naprawy asfaltu przy przepuście na 

drodze powiatowej  na pograniczu Białej i Dziarnowa. 
 
Odpowiedzi Wójta: 
Na prośbę sołtysa Ogorzelic Janiny Antoszkiewicz: 
 Montaż nowej tablicy ogłoszeń w m. Ogorzelice – przyjmujemy do realizacji. 



8/14 
 

 

 Termomodernizacja budynku komunalnego 10/5 w m. Ogorzelice – obecnie kończymy 
remont budynku komunalnego we Włoczewie. Po jego zakończeniu przystąpimy do remontu 
budynku komunalnego w Ogorzelicach. Zakres tego remontu będzie zależeć w tym roku od 
naszych możliwości finansowych. Niezbędne prace do wykonania w tym budynku to: 
udrożnienie kominów, remont dachu oraz ocieplenie ścian zewnętrznych. Do tego czasu 
wykonano jedynie udrożnienie kominów wentylacyjnych. 

Na prośbę sołtysa Brwilna Krzysztofa Perkowskiego: 
 Naprawa zjazdu z drogi wojewódzkiej Nr 562 w ulicę Wiślaną – przyjmujemy do realizacji. 
 
O godz. 11.20 Przewodniczący Rady zarządził 20 minutową przerwę w obradach. 
O godz. 11.40 wznowiono obrady. 
Podczas przerwy salę obrad opuścili: radny powiatu płockiego: Marek Moderacki i Marcin 
Piotrowski. 
 
Ad. 7.  
Przewodniczący Rady poinformował, że wszystkie komisje Rady Gminy zapoznały się 
i omówiły informację o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2015 roku oraz 
informację o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury: 
Gminnej Biblioteki Publicznej i Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu. Następnie odczytał Uchwałę 
Nr Pł.320.2015 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 24 
września 2015 r. wyrażającą pozytywną opinię o przedłożonej przez Wójta Gminy Stara Biała 
ww. informacji. 
 
Wobec braku uwag i pytań Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła złożoną 
informację i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. 8. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
40/IV/15 z dnia 19 marca 2015 r. w sprawie przekazania do realizacji Powiatowi Płockiemu 
zadania publicznego dotyczącego transportu uczniów niepełnosprawnych z terenu gminy Stara 
Biała do Zespołu Szkół Specjalnych w Goślicach.  
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  .„za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 67/VIII/15 w sprawie zmiany Uchwały Nr 40/IV/15 z dnia 19 marca 2015 r. 
w sprawie przekazania do realizacji Powiatowi Płockiemu zadania publicznego 
dotyczącego transportu uczniów niepełnosprawnych z terenu gminy Stara Biała do 
Zespołu Szkół Specjalnych w Goślicach (uchwała w załączeniu do protokółu). 

Ad. 9. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 
Gminy Stara Biała na 2015 rok. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Na jego prośbę 
Skarbnik Gminy pokrótce omówiła zmiany wprowadzone do Uchwały Budżetowej na 2015 rok.  
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
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                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 68/VIII/15 zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2015 rok 
(uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 10, 11, 12. 
Przewodniczący Rady poinformował, że pismem z dnia 29 maja 2015 r. Prezes Sądu 
Okręgowego w Płocku wystąpił do Rady Gminy Stara Biała o dokonanie wyboru ławników na 
kadencję lat 2016-2019: 
- do orzekania w Sądzie Okręgowym w Płocku – 1 osoba do Wydziału Pracy i Ubezpieczeń 
Społecznych, 
- do orzekania w Sądzie Rejonowym w Płocku – 3 osoby, w tym do Wydziału Pracy 
i Ubezpieczeń Społecznych – 2 osoby. 
Przypomniał również, że Rada Gminy Stara Biała podjęła uchwałę w sprawie powołania zespołu 
do zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników sądowych w składzie: radny Marek 
Krajewski – przewodniczący zespołu, radny Jacek Józef Portalski – członek zespołu i 
radny Marek Moderacki – członek zespołu. Następnie, na prośbę Przewodniczącego Rady 
członek zespołu do zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników radny Marek 
Moderacki odczytał opinię o kandydatach na ławników informując, że nie została zgłoszona 
jedna kandydatura do Sądu Rejonowego w Płocku do Wydziału Pracy 
i Ubezpieczeń Społecznych. 
Przewodniczący Rady przypomniał, że Rada wybiera ławników w głosowaniu tajnym. Wobec 
powyższego należy powołać komisję skrutacyjną. 
Do komisji skrutacyjnej zostali zgłoszeni radni: 

1. Marek Krajewski, 
2. Marek Moderacki, 
3. Jacek Józef Portalski 

którzy wyrazili zgodę na kandydowanie. 
Ponieważ nie zgłoszono innych kandydatów i nikt z radnych nie miał uwag do zgłoszonych 
kandydatur Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie proponowany skład osobowy 
komisji skrutacyjnej: 
 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:   „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) wybrała 
komisję skrutacyjną w zaproponowanym składzie. Następnie poprosił członków komisji               
o ukonstytuowanie się. 
Przewodniczący Rady poinformował, że komisja skrutacyjna wybrała ze swego grona 
przewodniczącego w osobie radnego Marka Krajewskiego. Radny Marek Krajewski 
potwierdził swój wybór na przewodniczącego komisji skrutacyjnej. 
 
W oczekiwaniu na przygotowanie przez komisję skrutacyjną kart do głosowania sołtys 
Wyszyny Stanisław Wiśniewski poprosił o: 
 Położenie asfaltu na drodze w kierunku młyna w Wyszynie. 
 Wykoszenie rowów przy drodze powiatowej w Wyszynie na odcinku od remizy OSP do 

szkoły. 
Odpowiedź Wójta: 
 Położenie asfaltu na tej drodze, z uwagi na ukształtowanie terenu i rodzaj gruntu, może 

stanowić problem. 
Na pytanie Przewodniczącego Rady do sołtysa Maszewa Stanisława Więckowskiego o to 
jak jeździ się po nowej drodze sołtys odpowiedział, że bardzo dobrze. Dodał, że stała się ona 
również drogą spacerową. 
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Komisja skrutacyjna wydrukowała, opatrzyła pieczęcią Rady Gminy i rozdała radnym karty do 
głosowania na ławnika do Sądu Okręgowego w Płocku – Wydział Pracy i Ubezpieczeń 
Społecznych na kadencję 2016-2019. 
Przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytał protokół z głosowania, w którym komisja 
stwierdza, że w wyniku tajnego głosowania na ławnika do Sądu Okręgowego w Płocku  - 
Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych został wybrany Krzysztof Antoni Szymański. 
 
Komisja skrutacyjna wydrukowała, opatrzyła pieczęcią i rozdała radnym karty do głosowania na 
ławnika do Sądu Rejonowego w Płocku – III Wydział Rodzinny i Nieletnich na kadencję 2016-
2019. 
Przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytał protokół z głosowania, w którym komisja 
stwierdza, że w wyniku tajnego głosowania na ławnika do Sądu Rejonowego – III Wydział 
Rodzinny i Nieletnich w Płocku została wybrana Grażyna Elżbieta Piórowicz. 
 
Komisja skrutacyjna wydrukowała, opatrzyła pieczęcią i rozdała radnym karty do głosowania na 
ławnika do Sądu Rejonowego w Płocku – Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych na 
kadencję 2016-2019. 
Przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytał protokół z głosowania, w którym komisja 
stwierdza, że w wyniku tajnego głosowania na ławnika do Sądu Okręgowego w Płocku – 
Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych została wybrana Renata Woroniecka. 
 
Do pkt. 10. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu 
Okręgowego w Płocku – Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych na kadencję 2016-2019. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Salę obrad opuścił radny Hubert Murawski. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Wynik głosowania:   „za” 13 radnych 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 69/VIII/15 w sprawie  wyboru ławnika do Sądu Okręgowego w Płocku – 
Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych na kadencję 2016 - 2019 (dotyczy Krzysztofa 
Antoniego Szymańskiego - uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Na salę obrad wrócił radny Hubert Murawski. 
 
Do pkt. 11. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu 
Rejonowego – III Wydział Rodzinny i Nieletnich w Płocku na kadencję 2016-2019. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:   „za” 14 radnych 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 70/VIII/15 w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego – III Wydział 
Rodzinny 
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i Nieletnich w Płocku na kadencję  2016-2019 (dotyczy Grażyny Bożeny Piórowicz - uchwała 
w załączeniu do protokółu). 
 
Do pkt. 12. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu 
Rejonowego w Płocku – Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych na kadencję 2016-2019. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:   „za” 14 radnych 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 71/VIII/15 w sprawie wyboru ławnika do Sądu Okręgowego w Płocku – 
Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych na kadencję  2016-2019 (dotyczy Elżbiety 
Majewskiej - uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Salę obrad opuścił Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Downarowicz, w związku z czym na 
sali pozostało 13 radnych. 
 
Ad. 13. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie przyjęcia programów 
rozwoju opracowanych w ramach projektu pn. „Współpraca w ramach Obszaru Funkcjonalnego 
Aglomeracji Płockiej kluczem do zintegrowanego rozwoju subregionu” współfinansowanego 
w ramach Programu Operacyjnego Pomoc Techniczna 2007 – 2013. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 13 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 72/VIII/15  w sprawie przyjęcia programów rozwoju opracowanych w ramach 
projektu pn. „Współpraca w ramach Obszaru Funkcjonalnego Aglomeracji Płockiej 
kluczem do zintegrowanego rozwoju subregionu” współfinansowanego w ramach 
Programu Operacyjnego Pomoc Techniczna 2007 – 2013 (uchwała w załączeniu do 
niniejszego protokółu). 
 
Ad. 14. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli 
przystąpienia do opracowania i wdrażania planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Stara 
Biała. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 13 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
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                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 73/VIII/15  w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do opracowania 
i wdrażania planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Stara Biała (uchwała w załączeniu 
do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 15. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla linii 400 kV. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Na prośbę Przewodniczącego Rady Wójt przybliżył projekt uchwały. 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 13 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 74/VIII/15  w sprawie  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla linii 400 kV (uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 16. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zmiany w Statucie Gminy 
Stara Biała. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Na jego prośbę 
Sekretarz Gminy wyjaśniła, że zmiana w statucie wynika z utworzenia Sołectwa Ogorzelice. 
Radny Leszek Majczyna: 
 Zapytał, kiedy zgłoszone przez niego uwagi do Statutu Gminy będą uwzględnione. 

Ponieważ nie zostały uwzględnione do tej pory stwierdził, że wstrzyma się od głosowania. 
Odpowiedź Sekretarz Gminy: 
 Wnioski te będą przedmiotem rozważań, zostaną też przedstawione komisjom Rady Gminy 

i potem okaże się, czy i które z wniosków radnego zostaną uwzględnione. 
Przewodniczący Rady dodał, że po ewentualnym wprowadzeniu zmian zostanie sporządzony 
jednolity tekst Statutu Gminy. 
Wobec braku wniosków i dalszych pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 12 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymał się od głosu” 1 radny 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy wymaganą większością głosów (12 
głosami „za”) podjęła Uchwałę Nr 75/VIII/15  w sprawie  zmiany w Statucie Gminy Stara 
Biała (uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 17. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zmiany w Statucie 
Sołectwa. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
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Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 13 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 76/VIII/15  w sprawie  zmiany w Statucie Sołectwa (uchwała w załączeniu do 
niniejszego protokółu). 
 
Ad. 18. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ciągowi 
pieszemu w miejscowościach Stare Proboszczewice i Nowe Proboszczewice. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 13 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 77/VIII/15  w sprawie nadania nazwy ciągowi pieszemu w miejscowościach 
Stare Proboszczewice i Nowe Proboszczewice (uchwała w załączeniu do niniejszego 
protokółu). 
 
Ad. 19. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy 
Stara Biała do realizacji projektu partnerskiego pn. „Regionalne partnerstwo samorządów 
Mazowsza dla aktywizacji społeczeństwa informacyjnego w zakresie e-administracji 
i geoinformacji” (Projekt ASI). 
Przewodniczący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 13 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 78/VIII/15  w sprawie przystąpienia Gminy Stara Biała do realizacji projektu 
partnerskiego pn. „Regionalne partnerstwo samorządów Mazowsza dla aktywizacji 
społeczeństwa informacyjnego w zakresie e-administracji i geoinformacji” (Projekt ASI) 
(uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 20. 
W punkcie zapytania i wolne wnioski głos zabrali: 
Radna Marianna Stawicka: 
 Zapytała, czy będą wykonane zjazdy do posesji przy planowanej drodze od Bronowa-

Zalesia do granicy gminy w kierunku Żukowa. 
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Odpowiedź Wójta: 
 Zjazdy będą wykonywane, jak w przypadku każdej drogi.  
 Sołtys Wyszyny Stanisław Wiśniewski: 
 Poruszył sprawę zaśmiecania rowów przydrożnych przez mieszkańców. Dodał, że śmieci 

w rowach nie są dobrą wizytówką miejscowości.  
Przewodniczący Rady udzielił głosu osobom, które określiły się jako przedstawiciele 
mieszkańców wsi Maszewo: Edycie Kamińskiej, Agnieszce Siejce i Dariuszowi Lubińskiemu. 
Pani Kamińska przedstawiła problem  jaki dla mieszkańców stanowi hodowla 
i tresura psów rasy owczarek niemiecki, znajdująca się na działce nr 83/1 w Maszewie, 
należącej do sołtysa Stanisława Więckowskiego oraz zawierająca zarzut nie załatwienia sprawy 
zgodnie z ich żądaniem, tj. likwidacji hodowli i przywrócenie stanu pierwotnego. 
Pani Kamińska poprosiła Wójta i radnych o ustosunkowanie się do problemu i protestu 11 
rodzin, które są przeciwne tej hodowli. 
Przewodniczący Rady zauważył, że o zamiarze wystąpienia ww. osób dowiedział się przed 
dzisiejszą sesją z e-maila, w którym nie było napisane, jaki problem zostanie zgłoszony. Na 
zarzuty postawione w piśmie odpowiedział,  że Urząd Gminy jest zobligowany do stosowania 
się do obowiązujących przepisów i obowiązującej drogi postępowania administracyjnego. 
Dodał, że sprawy istotne dla mieszkańców  należy przekazywać radnemu, który reprezentuje 
mieszkańców danej miejscowości. 
Salę obrad opuścił radny Marek Krajewski. 
Wójt, ustosunkowując się do protestu, przedstawił  sytuację prawną problemu i możliwości jakie 
daje w tym zakresie obowiązujące prawo. Dodał, że w przypadku zagrożenia dla życia lub 
środowiska odpowiednie instytucje mają obowiązek natychmiastowej reakcji. Taka reakcja nie 
nastąpiła co jednoznacznie wskazuje, że takie zagrożenie nie nastąpiło. Natomiast obecnie nie 
ma podstawy prawnej, aby zmienić istniejącą sytuację. Poinformował, że niezadowolony 
mieszkaniec może dochodzić w sądzie swoich spraw z powództwa cywilnego i żądać 
odszkodowania. 
Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy nadzór budowlany wypowiedział się w tej sprawie 
Wójt odpowiedział, że postępowanie w nadzorze ciągle trwa. Nadal jednak nie ma 
drastycznych, jednoznacznych przesłanek, aby zmienić obecną sytuację  dowolnie interpretując 
przepisy prawa. 
Przewodniczący Rady odpowiedział, że mieszkańcy będą informowani o postępach w tej 
sprawie. 
 
Sołtys Maszewa Stanisław Więckowski stwierdził, że czuje się uporczywie nękany w sprawie 
hodowli i tresury psów na swojej działce przez osoby, które nawet nie są mieszkańcami 
Maszewa. Dodał, że w związku z tą działalnością wykonał wszystkie czynności, które były 
wymagane przez odpowiednie instytucje. Poza tym hodowla i tresura psów jest pod kontrolą 
i nie ma możliwości, aby zwierzęta wydostały się na zewnątrz i kogoś pogryzły. Poinformował, 
że syn, który jest właścicielem hodowli, jest osobą formalnie przygotowaną do jej prowadzenia. 
Dodał, że ta działka będzie w przyszłości zabudowana. 
 
Sołtys Wyszyny Stanisław Wiśniewski zaprosił na uroczystość 90-lecia OSP w Wyszynie, 
która odbędzie się w dniu 24 października br. od godz. 13.00. 
 
Ad. 20. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady  VIII Sesji 
Rady Gminy Stara Biała.        
                                        
                                                                                  Przewodniczący Rady 
                           
                                                                                  /-/Wojciech Żółtowski 
 
 
Protokołowała                                                             
Bożena Guzanek 


